



HDL930VSK 人臉識別版本

HDL930FSK 指紋版本

香港及澳門獨家總代理 EXCLUSIVE DISTRIBUTOR FOR HONG KONG & MACAU



HOME SOLUTION EXPERT

(852) 2765 9667

600-CATHYNY930LF01 20230919

# Hyundai HT Zero Step Smart Door Lock 全能電子門鎖系列



Logos and product images are registered trademarks and properties of Hyundai HT Co., Ltd. Any use without prior written consent is prohibited. Copyright© 2023 all rights reserved.

## 升級防盜功能 ANTI THEFT FEATURES



3D 人臉識別<sup>▲</sup>  
3D FACE  
RECOGNITION



指紋\*  
FINGERPRINT



RF 鎖匙  
RF KEY



用戶密碼  
PASSWORD



後備鎖匙  
MECHANICAL  
KEY



雙重認證  
DOUBLE AUTHENTICATION

解鎖開門需先輸入用戶密碼，再拍 RF 鎖匙 / 指紋\* / 3D 人臉識別<sup>▲</sup>。

When the mode is activated, door lock will be unlocked only when Password + RF Key OR Password + Fingerprint\* / 3D Face Recognition<sup>▲</sup> are authenticated.



智能防盜功能  
DOUBLE LOCK

於室外時啟動“Double Lock”功能，使用室內手柄開門會觸發警號。於室內啟動此功能，門外解鎖只能使用後備鎖匙開門。

An attempt to open the door from inside will trigger an alarm if activated “Double Lock” from outdoor. Besides, only unlock the door by using mechanical key when turning on the mode from indoor.



自動鎖門  
AUTO LOCKING

大門關閉後，門鎖預設於 2 秒後自動上鎖。The door will be locked automatically in 2 seconds after closing.



警號提示  
ALARM FUNCTION

如錯誤輸入密碼 5 次，門鎖會即時響起警號及暫停操作 30 秒。If the password is entered incorrectly 5 times in a row, an alarm sound will be triggered and the keypad will be disabled for 30s.

- ▲ 只適用於 930VSK。  
Only apply to 930VSK.
- \* 只適用於 930FSK。  
Only apply to 930FSK.

## 品牌介紹 WELCOME TO HYUNDAI HT

自 1988 年成立至今，Hyundai HT 致力連接科技及生活便利，發展智能業務如電子門鎖及智能家居；Hyundai HT 團隊曾獲多個設計及創新獎項，包括「德國紅點設計獎 2022 & 2023」、「CES 2023 創新大獎」、「2021 年 iF 設計獎」及 2023 年更是連續 19 年在智能家居行業中位居「韓國品牌力第一名」。

Since 1988, Hyundai HT is connected new possibilities between technology and daily life by developing smart residential experience. Team of Hyundai HT has been awarded main prize at “2022 & 2023 REDDOT DESIGN AWARD”, “Innovation Award at CES 2023”, “iF DESIGN AWARD 2021” and 19 years consecutively ranked in the top of the Smart Home industry in “Korea Brand Power Index (K-BPI)”.



## 產品規格 SPECIFICATION

型號 Model	HYN-HDL930FSK 指紋版本	HYN-HDL930VSK 人臉識別版本
用戶密碼 User Access Code	5 組 sets	
RF 鎖匙 RF Key	50 組 sets	
指紋登記 Fingerprint	50 組 sets (手動登記模式) 100 組 sets (自動登記模式)	
人臉識別 Face Recognition		50 組 sets
尺寸 (毫米) 寬 x 高 x 深 Size (mm) W x H x D	門外 Outer body : 80 x 394 x 64 門內 Inner body : 85 x 394 x 63	
重量 Weight	1.8 kg (包括門內和門外門鎖 including both inner and outer bodies)	
門厚 (毫米) Door Thickness (mm)	40 - 70 (1-9/16" to 2-3/4")	
鎖中尺寸 (毫米) Backset (mm)	70	
電源 Power	DC 6V AA (LR6) 鹼性電池 Alkaline batteries x 8 粒 pcs	
機械鎖匙 Mechanical Key	2 條 pcs	

圖片和規格僅供參考，PLC 集團或其合作夥伴 / 供應商可隨時更改，恕不另行通知。

Visuals and specifications of the product in the catalogue are for reference only and are subjected to change at anytime without prior notice by The PLC Group or its associated partners / suppliers.